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 Tid Tisdagen den 19 februari 2019 kl. 16:00 – 16:15 
   

 Plats Eatery Luma Park, Lumaparksvägen 7, Hammarby Sjöstad 
   

 Justerat Måndagen den 25 februari 2019 

 

 

 

  

Karin Ernlund                                          Tobias Johansson           

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden  

Tobias Johansson (V), vice ordföranden  

 

Bo Sundin (M)  

Hugo Laigar (M)  

Daniele Fava (L)  

Anders Lindell (MP)   

Alexander Lindholm (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S) 

Felicia Junger (V) 

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Mikael Sundin (M)                                                       för Nike Örbrink (KD) 

 
Ersättare:   

Karin Franck (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L) 

Michaela Kotschack Thurn (MP) 

Elin Larsson (C) 

Hanna Nahman (S)   

Sandra Zuniga Michel (S)  

Moissis Nikolaidis (S) 

Lina Hultman (V) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, Camilla Hagman, Marie Norrberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, Cecilia Solman, borgarrådssekreteraren Lisa Falk (C), och 

personalföreträdare Hasse Eriksson. 
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§9 

Övrigt 

Ledamot Alexander Lindholm (S) ställde frågan angående 

konstgräs på Högdalen BP och anförde följande: 

På idrottsnämnden i december frågade jag om Högdalen BP och när 

den skulle få konstgräs. Svaret står i protokollet; det är en 

ersättningsinvestering som ska anläggas 2019. Men nu får vi från 

fotbollsförbundet och Högdalen AIS höra att planen är uppskjuten 

på obestämd framtid. Samtidigt står det i verksamhetsplanen för 

2019 att bara 15,8 miljoner av 30 miljoner i budget för 

ersättningsinvesteringar är intecknade. Vad är det som hänt och 

varför läggs inte konstgräs 2019 när det var ambitionen och det 

verkar finnas resurser i budget? 

 

Förvaltningens svar; I budgetunderlaget söker vi för de 

ersättningsinvesteringar som vi ser. Där beskriver vi projekten samt 

skickar med ärendena från Exploateringskontoret och 

Stadsbyggnadskontoret där det visar att vi kan inrymma vår 

investering i det exploateringsprojektet, i detta fall går inte det på 

Högdalens BP och har därmed fått nej i nästa steg. 

 

 

Alexander Lindholm (S) ställde följande fråga angående 

Djurgårdens IF till förvaltningen: 

I går kunde man läsa i Aftonbladet att föreningar hemmahörande i 

Stockholm Stad i mycket unga åldrar petar barn från lag de tillhört. 

Det här är föreningar som får föreningsstöd och andra stöd i 

miljonklassen från staden. Hur kommer förvaltningen följa upp de 

här uppgifterna som om de stämmer är oförenliga med vår syn på 

ungas idrottande? 

 

Förvaltningen svarar att dom tar tag i frågan omgående och kommer 

vidta de åtgärder som behövs ifall de berörda föreningarna inte 

följer de principer och regler som förvaltningen har för 

bidragsgivning. 

 

 

Skrivelse för beredning 

Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och ledamot Felicia Junger 

(V) lämnande följande skrivelse till idrottsnämnden: 

 

Dragning om bärande tak- och stomkonstruktion 

Vi önskar att nämnden ska få en kortare aktuell lägesrapport från 

fastighetskontoret och idrottsförvaltningen om sim/sport/ishallarnas 

skick med fokus på de bärande tak- och stomkonstruktionernas 

status just nu till kommande sammanträde i mars 2019.  
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Detta mot bakgrund av bl.a. Zinkedamms ishall. Detta ser vi inte 

som en partiskiljande fråga då våra partier växelvis under de senaste 

12 åren varit i majoritet. 

 

Beslut 

Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 

idrottsförvaltningen för beredning. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Marie Norrberg 

 

                             

 

  

 


